
 
 
 
 
 
 
Besluitenlijst raadsvergadering Overbetuwe d.d. 5 februari 2013 
 
 
Aanwezig: De dames J.J. van Brakel-Huijgen (wnd. voorzitter), J.F.M. Janssen-Huijs, D.A. 

Kloosterman-van Kamperdijk, G.M. Penning de Vries, J. Rouwenhorst, W.J. Seinhorst en 
A.J. Versluis en de heren R.J. Bax, J. Beumer, M.J.M. van den Boogaart, L. Consoli, R. 
Eefting, E.A.W. Elbers, J.G.M. van der Heijden, R. van Hoeven, J.P.F. van Hulst, D.J.T. 
Janssen, M. Langeveld, R.H. Latour, A. Noordermeer, A.A.M. Ras, B.A. Ross, C.G.J. 
Verhart, H.W.G.M. Vreman, P.W. de Waard, R.T. Metz (voorzitter) en A.J. van den Brink 
(griffier).  

 
Afwezig: De heren F. van Beers, N. van Binsbergen, W.H. Hol en R. Kaya. 
 
Ook aanwezig:  De wethouders G.C. Koopmans-Jacobs, R.W. Mooij, F.M.J. van Rooijen en F.H.G.M. 

Witjes en secretaris Th.M.M. Hoex. 
 
 
 
 
Nr. Onderwerp Besluit 

1. Opening. De voorzitter opent de vergadering om 21.30 uur. 
Hij leest een brief voor die hij aan de Koningin heeft verstuurd 
naar aanleiding van de troonswisseling op 30 april a.s. en haar 
75

e
 verjaardag. 

 
Het stemmingnummer is 12, de heer Verhart. 
 

2. Vragenuur 
 

Zie bijlage 1. 

3. Vaststellen agenda 
 

De Waard wil namens de raadswerkgroep samenwerkings-
verbanden bij agendapunt 6 het woord voeren. 
De raad gaat hiermee akkoord, zodat deze agenda met 1 
aanpassing wordt vastgesteld.  

4. Vaststellen besluitenlijst 15 
januari 2013. 
 

De besluitenlijst wordt conform voorstel vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken en 
mededelingen 
 

CU wil naar aanleiding van punt 12 van de postlijst, het verslag 
van project jongeren, alcohol en drugs van december 2012, 
weten of er al een borgingsplan is omdat de subsidies op zijn. 
De voorzitter geeft aan dat een dergelijk plan voor deze 
aangelegenheid in de maak is en binnenkort in het college 
komt. Daarna zal dit plan volgende maand richting de raad 
gaan. 
 
De lijst van ingekomen stukken en mededelingen wordt 
conform voorstel voor kennisgeving aangenomen. 
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6. Nota verbonden partijen 
 

De heer De Waard geeft namens de raadswerkgroep 
samenwerkingsverbanden aan dat de verantwoordelijkheden 
voor onze gemeente zo groot zijn, dat samenwerken op veel 
terreinen wel noodzakelijk is. Het advies van de 
raadswerkgroep was wel om de aanpak op dit gebied te 
veranderen. Dit is duidelijk verwoord in de nota die nu 
vastgesteld gaat worden. Een compliment hiervoor aan het 
adres van het college is zeker op zijn plaats. 
 
De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders. 
 

7. Vaststellen verordening 
verrekening bestuurlijke 
boete bij recidive 
gemeente Overbetuwe 
2013. 
 

De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders. 
 

8. Vaststellen 
maatregelverordening 
WWB, IOAW, IOA 
gemeente Overbetuwe 
2013. 
 

De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders. 
 

9. Administratieve en 
begrotingswijzigingen 
2013. 
 

De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders. 
 

10. Gemeentelijke 
gronduitgifteprijzen 
bouwkavels 2013. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

11. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.56 uur. 

 
 

Aldus vastgesteld ter openbare vergadering van 5 maart 
  
 

 
 
DE RAAD VOORNOEMD 
 
 
De griffier,     De voorzitter, 
 
 
 
 
Drs. A.J. van den Brink    R.T. Metz. 
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Bijlage 1: 

 

 
Verslag vragenuur :  
5 februari 2013 
 
Nr Vraag nr. Afzend

er 
Ingediend Onderwerp Port.houder 

Primaat afd. 
Beknopt antwoord 

1. V-13-05  CDA D. 
Klooster
man 

Reactie 
Overbetuwe 
op onder-
handelaarsak
koord     
gemeente-
financiën 
VNG, IPO, 
Rijksoverheid 

R. Mooij / G. 
Koopmans 

Het is begrijpelijk dat ook op 
gemeentelijk niveau zaken moeten 
veranderen. Wel blijkt dat het 
regeerakkoord voor onze 
gemeente gunstiger is dan 
verwacht. Daarom hebben wij 
ingestemd en dus geen 
bedenkingen uitgesproken. Een 
ruime meerderheid van gemeenten 
en priovincies zijn ook akkoord 
gegaan met dit regeerakkoord. 
Gelet op tijd van reactie is er geen 
tijd geweest voor afstemming met 
andere gemeenten.  
Het college is bereid te lobbyen 
voor een Rekenkamer onderzoek.  
Daarnaast kunnen de politieke 
fracties acties ondernemen richting 
hun Haagse partijgenoten om een 
dergelijk onderzoek mogelijk te 
maken. 
Voor de veranderingen in de 
AWBZ in 2014 is nu al gestart met 
proeftuinen om hierop te kunnen 
anticiperen. 
Op deze manier kunnen 
problemen opgevangen worden. 
Voor de te verwachten problemen 
bij de huishoudelijke hulp zal 
bekeken worden wie dat betrekt. 
Het resultaat hiervan zal in het 3

e
 

kwartaal van 2013 bekend zijn. 
Deze hele aangelegenheid zal 
regelmatig worden 
gecommuniceerd met de raad. 
Deze kwestie zal zeker ook tijdens 
de raadsconferentie op 23 februari 
a.s. zeker aan de orde komen. 
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Op verzoek van de VVD zal een 
lijst van de gemeente Arnhem over 
WMO-decentralisatie worden 
gemaild aan de raadsleden. 
  

 
 

Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
 
 
Vraagnummer   : V-13-05         
 
Registratienummer:  
 
Datum raadsvergadering : 5 februari 2013 
 
Onderwerp : Reactie Overbetuwe op onderhandelaarsakkoord     gemeentefinanciën 

VNG, IPO, Rijksoverheid  
 
 
Naam indiener  : Dorien Kloosterman, CDA-fractie 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Aanleiding 
Op 29 januari jl. ontving de raad een memo over de door de gemeente Overbetuwe gegeven reactie op 
het onderhandelaarsakkoord gemeentefinanciën tussen de overheden.  
 
Blijkens een brief d.d. 1 februari jl. van de VNG aan minister Dijsselbloem, hebben veel gemeenten de 
raadpleging over het onderhandelaarsakkoord aangegrepen om hun bedenkingen uit te spreken over het 
totale pakket aan maatregelen dat in het regeerakkoord voor de gemeenten is voorzien. Uit genoemde 
memo lijkt naar voren te komen dat Overbetuwe deze mogelijkheid niet heeft aangegrepen. 
 
Waar de gemeente Overbetuwe heeft ingestemd met het onderhandelaarsakkoord, heeft de gemeente 
Arnhem tegen gestemd. Ook de provincie Gelderland heeft tegen gestemd. 
 
Vragen 

1. Waarom heeft Overbetuwe niet – net als veel andere gemeenten – de gelegenheid van de 
ledenraadpleging aangegrepen om (samen met andere gemeenten in de regio) bedenkingen uit 
te spreken over het totale pakket aan maatregelen dat in het regeerakkoord voor gemeenten is 
voorzien? 

 
2. Kan het College aangegeven of met de gemeenten waarmee wij samenwerken bij de 

decentralisaties, wordt afgestemd over de strategie in VNG-verband? Zo nee, is het College 
bereid om dat in het vervolg wel te doen? 

 
3. Heeft het College kennis genomen van het feit dat de VNG in het overhedenoverleg van 28 

januari jl. het voorstel heeft laten vallen voor een onafhankelijk onderzoek door de Rekenkamer 
“om zicht te krijgen op de uitvoerbaarheid van de decentralisaties, zowel afzonderlijk en als 
samenhangend totaalpakket, mede tegen de achtergrond van de financiële slagkracht van de 
gemeenten in het algemeen”? En van het feit dat de Tweede-Kamerfracties van CDA en D66 het 
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initiatief hebben genomen om dan maar via de Tweede Kamer tot een dergelijk onderzoek te 
komen? Is het College bereid om in de kontakten met de VNG, al dan niet in samenwerking met 
de regiogemeenten, te lobbyen/te pleiten voor een dergelijk onafhankelijk onderzoek? 

 
4. Na afloop van het overhedenoverleg heeft de VNG gemeld dat de overheden het eens zijn over 

de randvoorwaarden van de decentralisaties. Vooruitlopend op de decentralisaties per 2015 zijn 
echter ook in 2014 in de zorg ingrijpende veranderingen voorzien, te weten: 
- per 2014 komen mensen die nu nog voor een zogenaamd zorgzwaartepakket verpleging en 
verzorging 3 worden geïndiceerd,  hier niet meer voor in aanmerking.  
- per 2014 vervalt de aanspraak op dagbesteding voor nieuwe clienten 
- per 2014 wordt de aanspraak op persoonlijke verzorging ingrijpend beperkt (“Voor de functie 
persoonlijke verzorging vervalt in 2014 het recht op zorg bij een indicatie korter dan 6 mnd. en 
wordt de norm voor gebruikelijke zorg van 60 naar 90 minuten per week verhoogd”). 
- per 2014 vervalt in nieuwe situaties de compensatieplicht m.b.t. huishoudelijke hulp in de WMO 
voor hoge en middeninkomens, vanaf 2015 geldt dat ook voor bestaande situaties. Verwacht mag 
worden dat aanbieders reeds in 2013 hier op in zullen gaan spelen. 
 
Kunt u aangeven hoe het College wil inspelen op de voor 2014 aangekondigde maatregelen en/of 
is het College bereid om de raad voor de politieke avond van 20 augustus 2013 te informeren 
over de in 2014 te verwachten consequenties voor de inwoners van Overbetuwe van deze 
maatregelen en over wat dit volgens het College betekent voor de rol die de gemeente en 
gemeentelijke voorzieningen hebben voor de inwoners die hiermee te maken krijgen, 
vooruitlopend op de decentralisaties per 2015?  

 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder(s) uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden. 
 
 
Ondertekening, 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


